
 

 

 

 

Byli jsme požádáni společností FN-NANO, abychom popsali naši zkušenost s touto technologií. 

Na začátku jsme neměli moc velkou důvěru, jestli tato technologie může pomoct vylepšit prostředí na 

některých našich odděleních, kde jsme potřebovali zlepšit sanitárnost. V březnu 2023 jsme nakonec 

svolili, aby se ošetřila první místnost. Na povrchy stěn a stropu byla aplikována technologie FN NANO® 

a byla nasvícena aktivačními světly. Jako úsměvnou příhodu chci uvést, že když jsme udělali první 

kontrolní aeroskopická měření, nebyl rozdíl oproti výsledkům před aplikací. Jak se ale ukázalo, 

opomněli jsme jednu důležitou věc. V době měření nebyla zapnutá aktivační světla. Měření jsme 

opakovali se zapnutými aktivačními světly a potom už výsledky měření vykazovaly, že technologie 

FN NANO® je zásadní pro vylepšení sanitárnosti prostředí. 

Několik měsíců poté jsme se rozhodli využít této technologie v další místnosti, ve které jsme chtěli 

sice uspokojivé, ale přeci jenom ne ideální, podmínky vylepšit. Aplikace byla provedena profesionálně 

zaměstnanci společnosti FN-NANO včetně následného úklidu prostor. Chceme tímto poděkovat 

společnosti FN-NANO a zároveň potvrdit, že tato technologie je řešení tam, kde už tradiční způsoby 

čištění vzduchu nestačí. Počítáme s jejím využitím i v budoucnu. 

 

        Dne 8.12.2023 

        Technik BOZP a PO Martina Pytelová 
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